
   

DOPLŇOVACÍ VOLBY DO AKADEMICKÉHO SENÁTU Farmaceutické fakulty UK

PRO SKUPINU TVOŘENOU STUDENTY BAKALÁŘSKÉHO A MAGISTERSKÉHO STUDIA

Časový harmonogram doplňovacích voleb do studentského sboru AS FaF UK pro:

1 zástupce pro funkční období 1. 2. 2015 – 31. 1. 2018

Představení kandidátů 15. prosince 2015, 9.30 hodin - AULA KA101

Termín voleb 15. – 16. prosince 2015

15. 12. 2015, 10.30 – 13.30 hodin - vstupní hala FaF před Novou posluchárnou

16. 12. 2015, 10.00 – 12.00 hodin - vstupní hala FaF před Novou posluchárnou

Volební komise: Martina Medveďová, Maria Olenic, Pavol Tomka

Jmenuji se Markéta Pospíšilová a studuji třetí ročník oboru farmacie. 
V předchozích dvou letech jsem byla koordinátorem projektu IMP. 

V dnešních dnech se kromě studia bavím i organizací našeho půlení. 
Chod na naší fakultě mi není lhostejný, a proto bych se ráda podílela na 

jeho utváření.

Jmenuji se David Suchánek, jsem studentem 3. úseku studijního programu Farmacie. Je mi
22 let a mezi mé záliby patří muškaření, fotografie a vaření (sledování pořadu Ano, šéfe).

Do studentské komory Akademického senátu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové
Univerzity Karlovy v Praze kandiduji především z toho důvodu, že chci navázat na svoji práci
pro studentskou obec ve Spolku českých studentů farmacie.

V posledním roce jsem se setkával s významnými představiteli našeho oboru a i díky tomu 
jsem si uvědomil, jak velkou roli ve vytváření naší budoucnosti sehrává právě naše Alma 

mater. Proto bych se rád zapojil do fungování studijní komise a zasadil se o implementování 
potřebných změn do curricula.

Pokud mi dáte mandát, budu vaším slyšitelným hlasem u nás na fakultě.

Lucie Ženklová

- Jsem studentkou třetího ročníku farmacie. 

- Mezi mé vášně patří právě Hradec Králové a farmaceutická fakulta, které se staly mým 
druhým domovem.

- Kandiduji proto, že chci plně využít možnosti ovlivnit dění na fakultě.

- Mým cílem je prosazovat zájmy studentů, zlepšit podmínky pro studium a zviditelnit fakultu. 

- Pokud mi dáte tu šanci, k práci v senátu budu přistupovat zodpovědně a s nadšením.

- Děkuji za Váš hlas!

Josef Kunrt
- 20 let, narozen v Teplicích
- klarinet, saxofon, fotografování, psaní povídek
- chtěl bych se zapojit a ovlivnit dění na fakultě
- být aktivním studentem naší fakulty
- rád bych se podílel na lepším prezentování fakulty pro veřejnost
- jsem studentem stejně jako ostatní, takže chápu jejich přání a požadavky
- budu otevřený k novým podnětům z řad studentů
- budu prosazovat zájmy studentů
- budu se snažit o další zlepšení prostředí na fakultě


